
Ettepaneku esitaja Ettepanek RMK vastus

31.01 kohtumisel 

kõlanud ettepanek

Lisada KAH alaga Maa-ametilt 

juurde tulnud maatükk, mis on 

kohe majade lähedal.

Laiendasime KAH ala piire koosolekul kõlanud 

ettepaneku alusel. Kava projektis on KAH ala 

uute piiridega. Teeme ettepaneku Valga valla 

üldplaneeringu arutelus arvestada kogukonna 

sooviga suurendada ala, sest Maa-ametilt 

lisandunud osa moodustab looduses 

arvestatava terviku. 

31.01 kohtumisel 

kõlanud ettepanek

Palve, et raietöid kvartalil VL078 

tehes välditaks tuulekoridoride 

teket ning jäetakse metsariba, et 

ida- ja kirdetuuled ei hakkaks 

majale puhuma.

Raied on plaanitud selliselt, et Valga linnaga 

piirneval alal, Valga-Suurekõrtsi teest 

lõunapool väldime tuulekoridori teket. Sinna 

on kavandatud ainult sanitaarraie. Jälgime 

metsa sanitaarset seisundit ja teeme 

edasised otsused sellest lähtuvalt.

31.01 kohtumisel 

kõlanud ettepanek

Uuendatava puuliigina kvartalil 

VL072 rohumaal mitte kasutada 

kasetaimi. Rohumaa metsastamisel istutame  sanglepad.

Elen Elias

Palun Raavitsa KAH alale 

metsatööde kava koostamisel ja 

raietööde teostamisel kvartalil 

VL078 vältida tuulekoridoride 

tekkimist, kuna

Pirni tänava kinnistutele hakkavad 

puhuma kirde ja idatuuled.  

Võimalusel palun jätta üldse 

raiumata skeemil punasega 

piiritletud ala, mis

asub suvilatele kõige lähemal. 

10.01.2023 koostatud Valga 

Raavitsa ümbruse riigimetsa 

kirjelduses on märgitud, et 

ideaalne oleks võrdne

jaotus metsa erinevates 

vanusegruppides, mis tagab 

erivanuseliste metsade 

olemasolu. Ka sellest tulenevalt 

oleks igati põhjendatud

sellel alal raiet mitte teha.

Raied on plaanitud selliselt, et Valga linnaga 

piirneval alal Valga-Suurekõrtsi teest 

lõunapool oleks välditud tuulekoridori teke. 

Arvestade metsa võrdset jaotust erinevatesse 

metsa vanusegruppidesse ei ole alal 

kavandatud raiet, raie vajaduse tingib kuuse-

kooreüraski levik. VL078 kavandame 

sanitarraie ja jälgime metsa sanitaarset 

seisundit ja teeme sellest lähtuvalt otsuseid. 

Elen Elias

Kui sellel alal soovitakse siiski raiet 

teha, siis teen ettepaneku jätta 

kasvama alusmets, raiudes välja 

nn palgipuud, sest alusmetsa 

säilimine annab suure edumaa 

uue metsa kasvamisel.

Valga linnaga piirneval alal Valga-Suurekõrtsi 

teest lõunapool kavandame 2023-2032 raied 

ainult metsa sanitaarsest seisundist lähtuvalt. 

Erakorralistest raietest anname vajadusel 

teada ja siis saame uuesti arutada 

ettepanekut jätta kasvama alusmets.


